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INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie,

W nawiązaniu do interpelacji z dnia 26 września 2024 r., dotyczącej określenia zasad

dostępu do miejskich obiektów sportowych, pragnę zwrócić uwagę na niepełną oraz

niewystarczającą odpowiedź, która została mi udzielona. Otrzymany link zawierający

jedynie informację, że korty tenisowe zostały przekazane do bezpłatnego

użytkowania stowarzyszeniu, traktuję jako lekceważenie organu uchwałodawczego

przez organ wykonawczy.

W związku z powyższym, ponawiam prośbę o kompleksowe i rzetelne podejście do

tematu oraz udzielenie szczegółowych informacji na temat zasad korzystania z tych

obiektów. Interesuje mnie, w jaki sposób odbywa się proces przyznawania dostępu

do miejskich obiektów sportowych oraz jakie kryteria są brane pod uwagę.

Jednocześnie chciałbym zapytać, w jakim transparentnym trybie zostały przekazane

informacje o możliwości bezpłatnego użytkowania tych obiektów. Czy Urząd Miasta

poinformował publicznie o takiej możliwości, aby wszystkie organizacje pozarządowe

mogły wnioskować o korzystanie z kortów na równych zasadach?

Proszę o poważne podejście do tej kwestii oraz udzielenie wyczerpujących

odpowiedzi.

Z poważaniem,

Stanisław Hubert Bronowski

Radny Miasta Ciechanów


